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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Nagy István agrárminiszter úrhoz:

,,Milyen eredményekkel zárult az idei szezonban a parlagfű elleni küzdelem?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Másrészt lényegében véget ért az idei, tavasztól őszig tartó parlagfű szezon Magyarországon, és
ezzel kapcsolatban már megvan a lehetőség egyfajta számvetésre.

A parlagfű elleni küzdelem kapcsán a következő kérdéseim lennének Önhöz:
1) Az idei évben hány parlagfűvel kapcsolatos bejelentés érkezett a minisztériumhoz (megyei

bontásban), illetve rendelkezésre áll-e bármilyen adat az önkormányzatokhoz beérkezett
parlagfű riasztásokról?

2) A bejelentések alapján hány alkalommal és milyen összegben volt szükség bírság
kiszabására a parlagfűírtás elmulasztása miatt?

Várom megtisztelő válaszát!
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